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Mødereferat 
 

17. oktober 2023 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: SP Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: HN Ordstyrer:  

Deltagere:  

Peter von der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Annelise Ørnbo (AØ), 
Flemming Larsen (FL), Søren Vigant (SG), Helle Nielsen (HN), Ejd.mester Stig Christophersen 
(SC) 

 

Afbud: Marianne Kjølbye (MK) 

 

Gæster: Ingen 

Referat 

Punkt 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Referat fra den 3. april 2023 blev godkendt. (der blev ikke lavet referat den 17. maj) 

 

Punkt 2 på dagsorden Ejendomsmester orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• Ejendomskontoret bruger forholdsmæssigt meget tid på gennemsyn af videoer. Der blev 
indskærpet at videomateriale KUN må udleveres til politiet. 

• Cykelskure står færdige den 1. november 2023 
Der bliver plantet kirsebærhegn v/ portene og mod nordsiden af cykelskuret. 
Der afventes lige nu at søge igen om cykelskur i blok A. 

• Der bliver udsendt varslinger til beboerne i tagboligerne for check af vandkasser i entre. 

• Forberedelse af tårnelevatorbygning forløber godt – det er besluttet at den opføres ved 
opgang 79. 

• Vejskilte og flag 
Der kommer nye flag til Bybjerget i grøn og med ”Bjerget” som logo. 

• Maling af kældergulv 
Projektet er godt i gang, og ser godt ud. 

• Forretningstorv 
Der skal renoveres asfalt og lægges nye fliser på forretningstorvet omkring marts 2024. 
Samtidig er der sat penge af til at få malet facader og udhæng. 

• Låsecylindere i de nye døre 
Det har vist sig at der har været nogle fejl på enkelte låse. Derfor er det besluttet at 
udskifte samtlige cylindere. Det har ingen betydning for beboerne. 
Der søges om at lejlighederne på Roskildevej kan få udskiftet til samme låsesystem. 

 

Informationen blev taget til efterretning. 
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Punkt 3 på dagsorden Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• Gaver til bestyrelsesmedlemmer 
Beløbet er blevet indeksreguleret, og er blevet forhøjet 

• Medlemmer i bestyrelsen 
Flemming trækker sig fra afdelingsbestyrelsen. Dette betyder, at Marianne rykker op som 
bestyrelsesmedlem, og Søren bliver 1. suppleant. 

• Julefrokost 
Der afholdes julefrokost for bestyrelse og medarbejdere den 16/12-23. 

 

Informationen blev taget til efterretning. 

 

 

Punkt 4 på dagsorden  Status på projekter 

Diskussion/Beslutning:  

 

• Se under punkt 2 

 
Informationen blev taget til efterretning 

 

 

Punkt 5 på dagsorden Øvrige punkter 

Diskussion/Beslutning:  

• Internet 
På Facebook er der mange, der klager over internetforbindelse, men bestyrelsen 
opfordrer beboerne til at tage kontakt med ejendomskontoret hvis de har problemer. Ofte 
har det vist sig, at det er beboerens eget udstyr, der ikke kan køre den hurtige 
forbindelse. 

• Kontakt med Ista 
Ejendomskontoret bedes indskærpe overfor Ista at de skal lægge en seddel hos 
beboerne, så de kan se at de har været der (i forbindelse med udskiftning af målere) 

• Roskildevej 
Efter møde blandt beboerne på Roskildevej, blev deres ønsker gennemgået. 
Der er besluttet at der bliver opsat et skilt: ”LÅGEN SKAL VÆRE LUKKET” 

• Der skal sendes besked til bestyrelsen om hvornår der er grøn gennemgang. 

 

Informationen blev taget til efterretning. 

 

Punkt 6 på dagsorden Arrangementer 

Diskussion/Beslutning:  

• Sommerfest 2023 
Evaluering: 
Der skal være underholdning FØR mad, og der skal sikres at optrædende har alt 
nødvendigt udstyr – højttalere, mikrofoner o.lign. 
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• Shoppetur til Sverige: 
Der skal afsættes mere tid, og turen skal ligge midt i måneden, så der forhåbentlig ikke er 
ligeså mange mennesker, som når folk lige har fået løn. 

• Juletur 
HN laver oplæg til opslag.  

 

 

  

Punkt 7 på dagsorden Henvendelser fra beboere 

Diskussion/Beslutning: 

• Der er ikke modtaget nogen henvendelser. 
 

 

Punkt 8 på dagsorden Eventuelt 

Diskussion/Beslutning: 

 

• Der skal laves opslag omkring Peters 60 års reception den 8/12 fra 14:00-18:00 – 
Pølsevogn x 2 halal og alm. Bøfsandwich. Øl og vand. 

• Lys i flagstænger tændes i start af november – der skal ikke opsættes træer på taget over 
forretningstorvet. 

• Tidl. best.formand Lilli Koch fylder 90 den 13/11. Der skal annonce i avisen og ønskes 
tillykke på Facebook. 

• Næste bestyrelsesmøde er aftalt til den 6. december 2023 kl. 18:00 

 

 

Mødet sluttede kl. 21:45 


